
Zápisnica 

zo schôdze Školskej rady športových tried  

 konanej dňa 9. novembra 2016 

 

Prítomní podľa prezenčnej listiny 

Program: 

1. Otvorenie 
2. Informácie vedenia školy 
3. Aktuálne riešené problémy 
4. Uznesenie a ukončenie rokovania 

 

1. bod 

Zasadnutie otvorila a prítomných privítala riaditeľka školy Mgr. Ivana Škrteľová. 

2. bod 

Riaditeľka školy Mgr. Ivana Škrteľová informovala ŠRŠT o: 

a) vízii zefektívniť vyučovací proces a súčasne naplniť športové triedy. Cieľom vízie je 

zmeniť štatút triedy s rozšíreným vyučovaním športovej prípravy na športovú triedu. Cestou 

by mal byť prestup všetkých žiakov hrajúcich za futbalový klub na ZŠ Ul. energetikov. 

Následná spolupráca s futbalovým klubom FC Baník HN & Handlová má vytvoriť a 

poskytnúť touto cestou žiakom na škole vhodné podmienky na kvalitné tréningy s  trénermi 

v dopoludňajších i popoludňajších hodinách, po vyučovaní možnosť prípravy na ďalší deň 

v škole za pomoci pedagógov, oddych a v neposlednom rade skorší príchod detí domov. 

b) povinnosti absolvovať vyšetrenia u športového lekára v BB pre každého žiaka športovej 

triedy. Vyšetrenie je spoplatnené 20 eurami, z čoho určitú čiastku prepláca ZP. Žiaci hrajúci 

vo futbalovom klube FC Baník HN & Handlová, ktorí absolvovali toto vyšetrenie v priebehu 

roka, ho opäť absolvovať nemusia; 



c) zaradení športovej prípravy do 1. ročníka v nasledujúcom školskom roku. RŠ v tomto 

smere už rozbehla spoluprácu s materskými škôlkami. 

3. bod  

Tréneri aerobiku a futbalu poskytli prítomným informácie o priebehu SPP, súťažiach 

a podujatiach, na ktorých sa so žiakmi zúčastňujú ako aj o výchovno – vzdelávacích 

výsledkoch žiakov. K tomuto sa vyjadrili aj triedy učitelia každej triedy. Poukázali na 

niektoré problémy, na základe ktorých bola jednohlasne odhlasovaná a schválená Smernica 

o možnosti vylúčenia žiaka zo športovej triedy a jeho preradenie do všeobecnej.  

RŠ informovala o sústredení športových tried v zimnom období (január – február), nakoľko 

futbalisti majú v tomto čase prestávku v sezóne. Sústredenie by malo trvať 5 dní s cenou do 

130 eur. Tento rok sa sústredenia budú môcť zúčastniť aj žiaci, ktorí navštevujú inú ZŠ. 

4. bod 

Na záver RŠ Mgr. Ivana Škrteľová poďakoval členom ŠRŠT za účasť a ukončila rokovanie. 

 

Návrh uznesenia:          

Školská rada športových tried - berie na vedomie informácie RŠ,           

                                      - schvaľuje Smernicu o možnosti vylúčenia žiaka zo športovej   

                                                   triedy a jeho preradenie do všeobecnej,    

      - ukladá TU povinnosť informovať o Smernici rodičov žiakov. 

 

Uznesenie bolo schválené v plnom rozsahu všetkými prítomnými členmi ŠRŠT. 

 

 

Zápisnicu spracovala: Mgr. Silvia Okenková, predseda ŠRŠT 


